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1.           Tot en met 2050 staat Te Werve in de plannen, alleen bestaat Te Werve niet meer, dit graag 
aanpassen naar een vernieuwde versie en deze ontvangen wij dan graag. 
Antwoord: Zodra er een nieuwe versie van het rapport is zal dit worden aangepast 
 
2.           In de plannen zijn er geen uitbreidingsmogelijkheden voor Vredenburch, echter: In het 
verleden maakte zij gebruik van het voetbalveld bij Don Bosco is er overleg geweest met de eigenaar 
voor de mogelijkheid dit in de toekomst weer te doen? 
Antwoord: Nee, dit overleg heeft niet plaatsgevonden omdat de afmetingen van de velden niet 
voldoen aan de vereisten voor voetbal. 
 
3.           Tot en met 2050 is in sportpark de hoekpolder de Red Lions ingetekend en zouden gaan 
verhuizen naar het Sportpark Prinses Irene. Nu hebben de Red Lions een eigen clubhuis die zij in de 
toekomst moeten gaan delen met Reflex dit betekent een inkomstenverlies en wat gebeurt er met 
het kinderdagverblijf? Is hier over gesproken en/of een oplossing voor bedacht? 
Antwoord: Een van de mogelijke scenario's betreft de verhuizing van Red Lions naar Sportpark 
Prinses Irene. Op de lange termijn zullen we in overleg gaan met de sportverenigingen om 
gezamenlijk te bepalen wat het beste scenario is voor alle betrokken partijen. We zullen daarbij 
zorgvuldig alle opties afwegen. 
 


